
 
 
Protokoll – Årsmöte Mölle Tennisklubb    
 
Tid och plats: 24 juli, 2022, klockan 16:00, Mölle Tennisklubb 
 
Närvarande:  
Pernilla Putnik, Stefan Bengtsson, Carl-Johan Nordblom, Peter Hallberg, Maud Lindstedt 
Gramer, Michael Liversedge, Helena Wiseman, Eva Bergman, Thomas Bergström, Frida 
Rodhe, Malin Kahl Lagergren, Raoul Kennedy. 
 
 

1. Röstlängd fastställdes till 12 personer. 
 

2. Till mötets ordförande valdes Pernilla Putnik och till sekreterare valdes Malin Kahl 
Lagergren. 
 

3. Till mötets protokolljusterare samt rösträknare valdes Helena Wiseman. 
 

4. Deltagarna fastställde att mötet hade utlysts på rätt sätt och i god tid. Information 
med kallelse har mejlats ut till samtliga medlemmar. Inbjudan har även lämnats via 
sociala medier som hemsidan, Instagram och Facebook, samt påminnelse. Inbjudan 
har också fästs upp på klubbhuset. 
 

5. Mötet fastställde föredragningslistan samt tillkommande övriga frågor. 
 

6. Mötet godkände styrelsens årsberättelse för senaste verksamhetsåret (2021). 
 

7. Mötet godkände styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för 
det senaste räkenskapsåret (2021). 

 
8. Mötet godkände revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det 

senaste verksamhets/räkenskapsåret (2021). Godkännande lämnades av Björn 
Wallentin. 
 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 

10. Mötet beslutade att med omedelbar verkan höja medlemsavgiften för ständigt 
medlemskap från 2.000kr till 5.000kr/per person. Möte beslutade också att från och 
med 2023 ta bort familjemedlemskapet. 
 

11. Mötet beslutade att delegera verksamhetsplan samt behandling av budget för det 
kommande verksamhets/räkenskapsåret (2023) till styrelsen. 
 



 
12. Inga inkomna förslag från medlemmarna eller styrelsen. 

 
13. Val 

a. Till ordförande valdes Pernilla Putnik  
b. Övriga ledamöter i styrelsen godkändes för omval. Ledamot Thomas 

Bergström valde att avgå. 
c. Till ny revisor valdes Jeanette Broström. Nuvarande revisor, Björn Wallentin 

valde att avgå. Mötet delegerade uppdraget att finna en ersättare för Björn 
till styrelsen. 
 

14. Övriga frågor 
 

a. Fråga gällande eventuell avyttring av föreningens tomt & markområden 
utanför parkanläggningen. Sammanlagt har föreningen ca 300 kvm mark 
uppdelat i mindre områden runt omkring i Mölle by. Möte gav Carl-Johan i 
uppdrag att fortsätta driva frågan gentemot kommunen kring eventuell 
avyttring till acceptabelt pris.  
 

b. Styrelsen avtackade tidigare styrelseordföranden Carl-Johan och tränaren 
Thomas Bergström för många års förtjänstfullt arbete i Mölle Tennisklubb. 

 
 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 
 
 
 
Helena Wiseman   Pernilla Putnik 
 
Protokoll justerare   Ordförande 
Helena Wiseman   Pernilla Putnik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


